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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 24. juli 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 760 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 760:
’’På baggrund af Dagbladet Informations artikel, "Heroinklinik svigter den soci-
ale indsats" af 22. juli 2012 bedes ministeren oversende udvalget en redegø-
relse fra Københavns Kommune om, hvordan pengene til lægeordineret heroin 
er brugt herunder en redegørelse for, hvorfor man lukker for f.eks. sociale til-
bud.”

Svar:

Idet jeg henviser til svar af 7. august 2012 på SUU alm. del spørgsmål 760, 
fremsendes hermed til udvalgets orientering redegørelse fra Københavns 
Kommune vedr. anvendelse af midler til lægeordineret heroin.
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